
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1351
Er ministeren enig med følgende udsagn fra Bengt Holst, biolog, formand for Det Dyre
etiske Råd, formand for Den Danske Naturfond og tidligere videnskabelige direktør for 
Københavns Zoo: ”Derfor er det også de racer, man arbejder med, når man snakker om 
at sætte store planteædere ud i de nye naturnationalparker og i andre egnede naturområ
der til fordel for både naturen og dyrene selv. For dem er naturen ikke for barsk.” Der 
henvises til debatindlægget ”Er naturen for barsk for dyrene”, Kristelig Dagblad, den 5. 
september 2022.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Adsbøl (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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